
Zápis č. 04/20 ‐23 (250) 
z řádného zasedání Akademického senátu FCH VUT v Brně 

konaného 9. února 2021, 14:00 hodin 
prostřednictvím MS TEAMS 

 
Přítomni:  Adamczyková, Diviš, Kalina, Komendová, Kouřilová, Krouská, Lindovský, 

Pilátová, Přikryl, Sedláček, Smilek, Vacula, Zahrádka. 
Omluveni:    Obruča, Pořízka. 
 
Hosté:     Hladík, Pekař, Repková, Veselý, Weiter. 

Program: 

1. Zahájení zasedání 
2. Informace z vedení FCH VUT v Brně 
3. Různé 
 
AD 1)  
Předseda  AS  FCH  zahájil  zasedání  a  dotázal  se,  zda  má  někdo  připomínky  k programu; 
připomínky nebyly vzneseny, proběhlo hlasování o navrženém programu: 
Hlasování:   

  Pro:     12 

  Proti:     0 

  Zdržel se:   0 

Program dnešního zasedání AS FCH byl schválen tak, jak byl navržen. 
 
Zápis  z předcházejícího  zasedání  mají  všichni  k dispozici,  připomínky  nebyly  vzneseny; 
proběhlo hlasování. 
Hlasování: 

  Pro:     13 

  Proti:     0 

  Zdržel se:   0 

Zápis ze zasedání č. 249 byl schválen. 
 
AD 2)  
Předseda AS předal slovo děkanovi fakulty, prof. Weiterovi: 

‐ Současná situace  týkající se epidemie covid‐19: Od minulého zasedání  se situace příliš 
nezměnila; probíhají jednání na úrovni MŠMT, nicméně zatím bez znatelného výsledku. 
Lze předpokládat,  že od 1. 3. 2021  studentům výuka na  fakultě umožněna nebude  ‐  i 
proto  proběhlo  včera  jednání  s řediteli  ústavů,  kde  bylo  dohodnuto,  že  od  1.  3.  by 
probíhala  intenzivnější  distanční  teoretická  výuka  tak,  aby  ke  konci  semestru  mohli 
studenti, pokud to bude možné, absolvovat alespoň nějakou část praktické výuky (jsme 
si  vědomi  kapacitních  limitů). Nyní bude  tedy  vytvořen alternativní  rozvrh, aby byl  co 
nejefektivněji využitý čas pro distanční výuku.  
Doc.  Diviš  položil  dotaz,  zda  jsou  nějaké  bližší  informace  pro  studenty  závěrečných 
ročníků.  Odpověď:  Bohužel,  ani  zde  nepadlo  žádné  stanovisko,  i  když  je  MŠMT  o 
problémech informováno. 

‐ Všichni  akademičtí  pracovníci  obdrželi  od  prof. Veselého  e‐mailem  informaci  ohledně 
zavedení  systému  hodnocení  akademických  pracovníků  (SHAP);  tato  povinnost  je 
definována  směrnicí  1/2021  ‐  informace  proběhla  již  i  na  minulém  zasedání 
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Akademického  senátu  FCH.  Na  FCH  jsou  na  toto  téma  plánovány  dvě  informativní 
schůzky, kde budou vysvětleny podrobnosti; ačkoli se jedná o systém, který používají či 
zavádějí  všechny  univerzity,  na  VUT  naráží  na  některé  problémy  související 
s nejednotným informačním systémem. 

‐ Problematika IT ‐ poslední dobou velmi narůstá role IT (např. distanční vzdělávání, ale i 
jiné oblasti), proto bude třeba hledat i možnosti personálního posílení v této oblasti tak, 
aby mohla být poskytována intenzivnější technická podpora. 

‐ Očekává se, že cca během dvou týdnů (po dopracování materiálů na úrovni VUT), bude 
připravená k diskuzi první verze pravidel rozpočtu na FCH; zatím ještě nebyla ukončena 
diskuze  ohledně  toho,  do  jaké  míry  reflektovat  pravidla,  která  jsou  uplatněna  pro 
rozdělení  institucionální  podpory  na  VUT  (85  %  stabilizační  složka  a  15 %  výkonová 
složka) a jak zachovat kontinuitu.  

‐ Na VUT byla schválena novela stipendijního řádu ‐ nyní se budou připravovat navazující 
fakultní předpisy. 

‐ Připravuje  se  zpráva  o  plnění  dlouhodobého  záměru  za  období  2016  ‐2020;  bude 
projednáno na úrovni ředitelů ústavů. 
 

Předseda AS otevřel diskuzi pro dotazy na vedení. 

Dr. Sedláček 

 Dotázal  se,  zda  ještě  bude  z centralizovaných  prostředků  zakoupeno  nějaké  další 
technické vybavení, případně, zda se má situace řešit na úrovni ústavů? Reaguje děkan: 
IT  oddělení  zabezpečuje  primárně  podporu  ve  společných  prostorách  (učebny);  toto 
vybavení by mělo být unifikované. Na druhou stranu, individuální vybavení zaměstnanců 
je zabezpečováno na úrovni ústavů. 
Navíc v současné době VUT získalo podporu na hardwarové vybavení na distanční výuku 
a na podporu e‐learningových opor, nicméně zatím  ještě není  zřejmé,  jaké prostředky 
budou alokovány ‐ jakmile bude toto zřejmé, proběhne diskuze ohledně jejich využití.  

 
AD 3)  
Předseda AS FCH otevřel diskuzi.  
Do diskuze nebyl žádný příspěvek.  
Závěrem předseda AS FCH VUT v Brně poděkoval všem za účast a připomněl termín příštího 
zasedání: 9. 3. 2021 ve 14:00 hodin. 
 
Brno, 12. 2. 2021           
Zapsala: Mgr. Ilona Pipková           
 
 
.....................................                                                   
  ..…………………………………………. 
   Bc. Jan Zahrádka              doc. Ing. Stanislav Obruča, Ph.D. 
 Předseda SK AS FCH                  Předseda KAP AS FCH 
     
 

……………………………………. 
doc. Ing. Pavel Diviš, Ph.D. 

Předseda AS FCH 


